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Ulusal gelenek ve kültürümüz nezaketi önceler. Nezaketli yaşamamız, hoşgörümüzü ve
mütevazılığımızı da geliştirir. Son yıllarda
memleketin çoğu alanlarında bir nezaket zaafiyeti yaşanıyor gibi bir durum ortaya çıkıyor. 
Her alanda zıtlık, hoşgörüsüzlük, kavga gibi hallerle karşılaşmamız artıyor.
Bilakis yöneticilerimizin söylemleri olası zıtlıkların, kavganın, kutuplaşmanın gelişmesine çanak
tutuyor.
Oysa nezaketli davranmak toplumsal duyarlılıklarımızın vazgeçilmezi olmalı.
Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar geçen hafta CHP Fatsa İlçe Başkanlığına yeni seçilen Onur
Çam başkana bir tebrik ziyaretinde bulundu. 
Ziyaret CHP ilçe başkanlığı binasında gerçekleşti.
Çok gergin olan ülke siyasetinin bu denli kutuplaştığı günümüzde AK Partiden seçilmiş bir
belediye başkanının CHP ilçe başkanı seçilen bir şahsiyete nezaketen tebriğe gitmesi gerçekten
örnek bir davranış olarak algılanmalı.
Ben Etem Kibar’ı bu ziyaretinden dolayı tebrik ettim. 
Hareketini nezaketli buldum.
“Yönetici olmak böyle bir şeydir” dedim.
Demokrasilerde iktidar ve muhalefet sistemin vazgeçilmezleri değil mi?
Bu alanı düşmanlaştırmak gerekmez ki. 
Nezaket kuralları içinde yaşamak doğrusu değil mi?
Sayın Kibar’ı bu örnek davranışından dolayı tebrik etmeliyiz...
*
*
*
“NE OLACAK BU EMEKLİLERİN HALİ”
Memlekette 15 milyon emekli var.
Bunların 9 milyonu 7 bin 500 lira veya altında maaş alıyor.
Bu ücreti alanlar genelde SGK ve Bağkur emeklileri.
Fakat kimseden ses çıkmıyor.
Örgütlü bir yapıları yok.
Tamamen sahipsizler.
Birisi çıkıpta “ey emekliler; haliniz nicedir?” demiyor.
“Ne olacak bu emeklilerin hali” demiyor.
Ülkemizde yaşam koşulları belli.
Hayat pahalılığı tavan yapmış. 
Yaşamsal gereksinimlere ulaşabilmek (gıda başta olmak üzere) 7 bin 500 liralık emekliler için
hayal olmuş.
Kriz dönemlerinde en çok yoksul kesimlerin ezildiği bilinenler arasındadır.
Faturayı hep alt gelir grupları öder. Ve sürekli fakirleşirler. Gelirleri alım gücüne yetmez. Hal
böyleyken bir vicdanlı çıkıpta ezilen kesimleri savunmaz. 
Memleketin siyasetçileri de ezilen kesimlerin sesi olamıyorlar.
Muhalefet yapanlarda başka dünyalarda.
Şimdilerde; “Ekim ayında meclis açılsın emeklilerin durumu görüşülecek” haberleri yayılıyor.
Sürekli algı pompalıyorlar.  
7 bin 500’lükler iyi misiniz?
Sizi düşünen var mı?
*
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FINDIK FİYATLARI 
YÜKSELİYOR
Fındık fiyatı artış gösteriyor. 
Serbest piyasa koşulları fiyatın yükselmesi yönünde eğilim gösteriyor.
Üretici TMO’yu tercih etmiyor.
Çünkü TMO’nun fiyatı serbest piyasanın çok gerisinde kaldı.
Şunu hep bekledik. Devlet fındık taban fiyatını 100 liranın üzerinde vermeliydi.
Ancak 82,50 verdi.
Bu fiyat 100 lira açıklansaydı şu an serbest piyasa fiyatı en az 125 lira olurdu.
Rekolte düşük, randıman düşük, tahmin edilen ürün tonajına ulaşılamayınca fiyatlarda da artış
oluyor. 
Fındıkta geçmiş yıllara oranla ciddi bir tekelleşme yaşanıyor. 
İtalyan firması Ferrero Türk fındığının en büyük alıcısı. 
Buna deniliyor ki; fındığın tekeli. 
Fakat fındık ürününün de en büyük mamül üreticisi. 
Kısacası; fındığın her türlü ezmesi, süzmesi, kırması, kremasını yapanı. 
Dünya çikolata devi.
Evet bu sezonda fındık fiyatının nerelere çıkacağı belli değil.
Umarım ki daha fazla yükselir, üreticinin yüzü güler...
*
*
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